
ΚΑΝΟΝΕΣ ΠΡΟΦΟΡΑΣ ΚΑΙ ΦΩΝΗΤΙΚΗΣ ΜΕΤΑΓΡΑΦΗΣ (8)

Το φώνημα /ŋ/

1. Το σύμφωνο « γ » μπροστά από το γράμμα « χ » προφέρεται /ŋ/ (μισό ν ή υπερωικό άγμα

για τους μυημένους) :

άγχος  /'ANxOs/

αγχώνω  /aN'xono/

αγχωμένος  /aNxO'mEnOs/

συγχαρητήρια  /siNxari'tiria/

συγχρόνως  /siN'xronOs/

συγχωρώ  /siNxO'ro/

2. Το σύμφωνο « γ » μπροστά από το γράμμα « γ » προφέρεται ως εξής :

2α. Όταν το δεύτερο γ δεν ακολουθείται από άλλο σύμφωνο :

Τα δύο γ δημιουργούν τον φθόγγο /g/ με ή χωρίς υπερωικό άγμα. 

αγγείο /a(N)'gio/   

συγγενής /si(N)ge'nis/ 

άγγελος  /'A(N)gelOs/  

αγγίζω  /a(N)'gizo/  

Η τάση είναι υπέρ του φθόγγου /g/ χωρίς υπερωικό άγμα. 

2β. Όταν το δεύτερο γ ακολουθείται από άλλο σύμφωνο, τότε προφέρεται ως εξής :

1. Δεν προφέρεται καθόλου κι εξαφανίζεται από τον γραπτό λόγο

συγνώμη  /siV'nomi/  

2. Προφέρεται /N/

συγγνώμη  /siN'Vnomi/  

3. Προφέρεται /Ng/

Άγγλος  /'ANglOs/ 

4. Προφέρεται /g/

αγγλικούλια  /agli'kulja/  


